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                          Nyhetsbrev 
 

 

 
 
 
 
 

 
 
 

 
 

AKTUELLT 
 
 Spårvägen STOCKHOLM, A-laget, har 

seriepremiär mot Skövde den 17:e 
september i Brännkyrkahallen kl 
19.00.  
 

 Ungdomslag som anmäler sig till 
kjell.windahl@sparvagen.com  
går in gratis på premiärmatchen mot 
Skövde (tillsammans med två 
ledare). Anmäl er i tid då dessa 
gratisplatser kan ta slut.   
 

 I augusti genomförde Spårvägen HF 
STOCKHOLM ett träningsläger i 
Katrineholm. 102 spelare och 20 
ledare tränade och spelade mycket 
handboll under en mycket lyckad 
helg. 

 

Landslagsspelare på G! 
 
Svenska handbollsförbundet genomför 
läger/spelarutbildning för att rekrytera 
och utbilda spelare till kommande 
landslagsverksamhet.  
 
Av de spelare från hela landet som kallades till 
riksläger två hade Spårvägen HF STOCKHOLM 
hela 5 spelare uttagna. 
 

 
 
Stort grattis till: Anna Schulz, Frida Blohm, 
Sanna Lindstrand, Sandra Wrede och 
Stephanie Svensson.  
 

Seriestart mot ett 
krigande Skövde! 
 
En verklig styrkemätare väntar 
Spårvägen STOCKHOLM i premiären 
mot tjejerna från militärstaden Skövde. 
Brännkyrkahallen kommer att 
fullkomligt koka och självklart bli helt 
fullsatt.  Undantagstillstånd är utlyst! 
 
Ska amazonerna från, STOCKHOLM, söder 
kunna rubba självaste silvermedaljöserna 
från skogarna kring Skaraborgs regemente 
och Trängregementet? 
  
Spårvägens trupp har sett stark ut på 
försäsongen, senast vinst mot GUIF, och nu 
lär tjejerna inte stå i givakt för Skövdes 
damer utan här blir det till att kriga om 
varje kvadratcentimeter på plan. Alla älskar 
en ”underdog” så här kommer vi! 
 
I samma anda som västra stambanan, som 
kör rakt över Skövde, kommer Spårvägen 
förhoppningsvis att ånga på mot en första 
härlig seger! Kom och se på handbolls- 
propaganda den 17:e september! 

Reklamplats 

 

Månadens profil 
 

 
 
Namn: Maria "Mia" Lundberg 
Moderklubb: Spårvägen HF 
Ålder: 21år 
Position: H6 
Smeknamn: Mary, ”Bambi” 
Bästa handbollsminne:  
SM-guldet i globen 2005 
Mitt nuvarande mål med handbollen: 
Landslag och att vara nöjd med min handboll 
Civilstatus: Träffar någon 
 

Bli medlem i Spårvägen HF, 400 kr för födda 1994 och tidigare, 250 kr för födda 1995 och senare, pg 44 78 46 - 7. Ange namn och e-post 
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På kant med Bambi!  

 
 

Reklamplats 

 

Adress: Spårvägen HF, c/o Tomas Paulsson, Luthens gränd 6, 118 66 Stockholm.                              Redaktör: niklas.lofgren@sparvagen.com 

– Välkommen hem igen Bambi! 
  
– Man tackar, det känns riktigt kul att vara tillbaka 
i blåvita färgerna igen! 
  
– Av 22 spelande högersexor så kom du på 
sjätte plats i skytteligan förra säsongen och då 
antar jag att du ändå delade positionen med 
Nathalie Hagman - du har haft en hyfsat bra 
säsong? 
  
– Jo fast jag var inte så nöjd med min förra säsong, 
utan säsongen innan är jag mer nöjd med, då jag 
faktiskt vann skytteligan på H6. Det var en 
prestation jag var mycket stolt över och som jag 
gärna i år har som målsättning att strida om.  
 
– Du gjorde 53 mål i grundserien och jag antar 
att mycket var på kontringar - älskar du att 
springa? 
  
– Jag älskar att springa, så därför föredrar jag 
passningar som jag får springa på. Dock gjorde jag 
ju över 100 mål säsongen då jag vann skytteligan, 
så min målsättning är att i år försöka göra ungefär 
lika mycket mål som det året, och då inte enbart på 
kontringar utan även på utspel och genombrott. Jag 
vill även öka mitt samarbete med M6, för jag 
älskar även att spela fram bollen snyggt till M6:an. 
  
– Vilket är ditt farligaste vapen som 
kantspelare? 
  
– Att jag är snabb och lite oförutsägbar. Man vet 
inte riktigt vad som kan hända när jag har bollen. 
Sen kan man väl säga att min "konstiga" arm är ett 
utav mina vapen, då jag skjuter på ett litet speciellt 
sätt. 

– I premiären nu mot Skövde så ställs du 
troligtvis mot Skövdes nr 5. Lovisa Henriksson, 
vad vet du om henne? 
  
– Jag vet att hon är väldigt snabb, så de gäller att 
springa hem på henne. Sen använder hon väldigt låg 
tyngdpunkt i genombrotten så då gäller det att man 
får hjälp av tvåan inåt i banan så man klarar utsidan 
själv.  Hon är en väldigt duktig spelare som man ska 
ha stor respekt för.  

– Hur ser dina chanser för landslagsspel ut i år 
då - många bra konkurrenter? 
  
- Ja, just nu har jag ingen aning. Nathalie Hagman 
är en grymt duktig och ung spelare som har tagit en 
välförtjänt plats i laget, och Jenny Wikensten är en 
etablerad bra spelare med stort register. Så mina 
chanser är just nu inte så stora, men jag kommer 
ändå att fortsätta ha landslaget som målsättning och 
kämpa för min handboll. Jag är ju än så länge bara 
21 år och kommer hålla på med handboll länge till. 
  
– Om vi vill tagga dig lite extra inför någon 
match vilken låt ska vi spela då i högtalarna? 
  
– ”Eye of the tiger” funkar alltid.  
  
– Du har inte lagt straffar i Skuru är du aktuell 
för det i Spårvägen? 
  
– nej jag vet att jag ibland har lagt några straffar lite 
då och då i Skuru, dock var det inte så ofta i a-laget. 
När jag var junior i Skuru sköt jag dock oftast 
straffar, och även året då jag bodde i Trollhättan var 
jag straffskytt. Så det är inget ovant för mig, så jag 
tar gärna på mig ansvaret som en utav 
straffläggarna. Det är ju alltid bra att ha många olika 
straffläggare i ett lag. 

– Tack för att du tog dig tid Bambi och ännu en 
gång välkommen hem igen! 


